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  Protokół Nr VIII/2019           

z Sesji  Rady Gminy Łaskarzew 
odbytej w dniu 13 sierpnia 2019 roku  w godzinach 8.00 – 12.00  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Łaskarzew  
 

 Otwarcia ósmej Sesji Rady Gminy Łaskarzew dokonał Przewodniczący Rady Gminy Jerzy 
Błachnio. Powitał zebranych na sesji. W obradach Sesji uczestniczyło  
12 radnych na stan Rady 15 i uchwały podjęte na  Sesji mają moc prawną. 
Radny nieobecny:  Wojciech Zackiewicz 
          Gabriel Wasilka 

        Agnieszka Kowalska 
 
W obradach Sesji Rady Gminy uczestniczyli: 

1. Marian Janisiewicz – Wójt Gminy 
2. Sylwia Szopa – Z-ca Wójta Gminy 
3. Hanna Cichecka – Sekretarz Gminy 
4. Hanna Seremak – Skarbnik Gminy  
5. Ewa Foryszewska – Radca Prawny 
6. Sołtys wsi Wola Rowska 
7. Mieszkanka wsi Sośninka Agnieszka Goźlińska 

 
Nastąpiło sprawdzenie obecności poprzez zalogowanie się do systemu służącego do 

przeprowadzenia głosowania. 
 
Ad. 2 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że radni otrzymali na piśmie porządek obrad sesji 
wraz z materiałami, a następnie zapytał, czy  radni wnoszą wnioski do porządku obrad. 

Radna Monika Markowska zgłosiła wniosek o zamianę punktów w porządku obrad i jako 
punkt 4 wprowadzić „Sprawy różne”. 

Radni nie zgłosili innych wniosków.  
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnej Moniki Markowskiej 

o zmianę punktów w porządku obrad.  
  W głosowaniu jawnym radni oddali następującą liczbę głosów: „za” 12 radnych, „przeciw” 

0 radnych, „wstrzymało się” 0 radnych. 
 

Ad. 3  
 Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek sesji w brzmieniu: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawy różne. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie nadania  tytułu „Honorowy Obywatel Gminy Łaskarzew”  

     (ks. Eugeniusz Syczewski). 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Gminy Łaskarzew”   
     (Marian Korycki). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Łaskarzew”(Józef Żak). 
8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Łaskarzew” (Marianna  

     Bukowska). 
9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Łaskarzew” (Henryk  

     Bijata). 
10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydata na ławnika. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o 

kandydacie na ławnika. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Łaskarzew na 2019 rok. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian  Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2029. 
14. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
15. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy.  
16. Zamknięcie sesji. 
  

Radni jednogłośnie  zatwierdzili porządek obrad. 
   
Ad. 4   

Przewodniczący Rady Gminy  poprosił o zabranie głosu mieszkankę wsi Sośninka 
Agnieszkę Goźlińską. 

Pani Agnieszka Goźlińska przedstawiła zebranym problem trwający już od kilku lat, a 
dotyczący   braku wody w studni na jej posesji.  Zainteresowana prosi o pomoc w dostarczeniu 
wody do jej posesji jak również o przyspieszenie rozbudowy wodociągu. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że wodę może dostarczyć na teren posesji w odpowiednich 
zbiornikach, natomiast nie ma możliwości zasilenia istniejącej studni, z uwagi na zagrożenie 
związane z ewentualną możliwością zakażenia wody pitnej w studni. 

Po dyskusji radny Jacek Wysocki zobowiązał się dostarczyć zbiornik z wodą na posesję 
Pani Goźlińskiej. 

Następnie  głos zabrał Wójt Gminy, który poinformował radnych o propozycji remontu 
budynku po szkole w Starym Helenowie i możliwości otwarcia w nim gminnego przedszkola. 

Radni poparli tę propozycje. 
Sołtys wsi Wola Rowska zapytał o dalsze prace związane z budową wodociągu w Polesiu 

Rowskim i Rowach. 
Wójt Gminy Marian Janisiewicz odpowiedział, że mapy na budowę wodociągu są gotowe. 

Budowa wodociągu w Polesiu Rowskim jest możliwa, jednak budowa wodociągu w Rowach nie 
będzie możliwa bez udziału środków zewnętrznych.   

Radna Monika Markowska zapytała o sprawę zanieczyszczenia rzeki Promnik. 
Wójt Gminy odpowiedział, że sprawa została zgłoszona i była również przeprowadzona 

wizja w terenie, jednak tą sprawą zajmuje się Urząd Miasta w Łaskarzewie. 
 

 Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję w sprawach różnych. 
 
 Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę w obradach. 
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Ad. 5. 
Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że radni otrzymali projekty uchwał w sprawie 

nadania tytułów „Honorowy Obywatel Gminy Łaskarzew” i „Zasłużony dla Gminy Łaskarzew”, 
które były omawiane na posiedzeniach stałych komisji Rady Gminy.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni mają pytania lub uwagi do projektów 
uchwał. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję 
Radni nie mieli pytań. 
Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę w sprawie nadania  tytułu „Honorowy 

Obywatel Gminy Łaskarzew” (ks. Eugeniusz Syczewski), którą następnie poddał pod głosowanie 
jawne. 

W głosowaniu jawnym radni oddali następującą liczbę głosów:  „za” 12 radnych, „przeciw” 
0 radny, „wstrzymało się” 0 radnych.  Uchwała Nr VIII/74/2019 stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. 6   

Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę w sprawie nadania  tytułu „Honorowy 
Obywatel Gminy Łaskarzew” (Marian Korycki), którą następnie poddał pod głosowanie jawne. 

W głosowaniu jawnym radni oddali następującą liczbę głosów:  „za” 12 radnych, „przeciw” 
0 radny, „wstrzymało się” 0 radnych.  Uchwała Nr VIII/75/2019 stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 

  
Ad.7 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę w sprawie nadania  tytułu „Zasłużony dla 
Gminy Łaskarzew” (Józef Żak), którą następnie poddał pod głosowanie jawne. 

W głosowaniu jawnym radni oddali następującą liczbę głosów:  „za” 12 radnych, „przeciw” 
0 radny, „wstrzymało się” 0 radnych.  Uchwała Nr VIII/76/2019 stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 

 
Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę w sprawie nadania  tytułu „Zasłużony dla 
Gminy Łaskarzew” (Marianna Bukowska), którą następnie poddał pod głosowanie jawne. 

W głosowaniu jawnym radni oddali następującą liczbę głosów:  „za” 12 radnych, „przeciw” 
0 radny, „wstrzymało się” 0 radnych.  Uchwała Nr VIII/77/2019 stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę w sprawie nadania  tytułu „Zasłużony dla 
Gminy Łaskarzew” (Henryk Bijata), którą następnie poddał pod głosowanie jawne. 

W głosowaniu jawnym radni oddali następującą liczbę głosów:  „za” 12 radnych, „przeciw” 
0 radny, „wstrzymało się” 0 radnych.  Uchwała Nr VIII/78/2019 stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
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Ad. 10  
 Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że radni otrzymali projekt uchwały w sprawie 
powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydata na ławnika. Kandydaci do w.w. zespołu zostali 
zgłoszeni na posiedzeniu stałych komisji rady gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Sekretarz Gminy Hannę Cichecką  o przedstawienie 
proponowanego składu. 

Do zespołu zostali zgłoszeni: 
- Anna Zackiewicz, 
- Teresa Kondej, 
- Marzena Getka, 
- Gabriel Wasilka, 
- Krystyna Kuc. 
 Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni mają jakieś pytania w sprawie projektu 
uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 
  Radni nie mieli pytań. 
 Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę w sprawie powołania zespołu ds. 
zaopiniowania kandydata na ławnika,  którą następnie poddał pod głosowanie jawne.   

W głosowaniu jawnym radni oddali następującą liczbę głosów:  „za” 12 radnych, „przeciw” 
0 radnych, „wstrzymało się” 0 radnych.  Uchwała Nr VIII/79/2019 stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad. 11  
  Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od 
Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydacie na ławnika, był omawiany na 
posiedzeniu stałych komisji. 
 Przewodniczący zapytał, czy radni mają jakieś pytania. 
 Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 
 Radni nie mieli pytań. 
 Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję. 
 Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę w sprawie zasięgnięcia od Komendanta 
Wojewódzkiego Policji informacji o kandydacie na ławnika, którą następnie poddał pod głosowanie 
jawne.  

W głosowaniu jawnym radni oddali następującą liczbę głosów:  „za” 12 radnych, „przeciw” 
0 radnych, „wstrzymało się” 0 radnych.  Uchwała Nr VIII/80/2019 stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad. 12 i 13 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że zmiany w budżecie gminy na 2019 rok i 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2029 były omawiane na posiedzeniu 
stałych komisji. 

Wójt Gminy zgłosił autopoprawkę do uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 
rok, która została przedstawiona przez Skarbnika Gminy Hannę Seremak. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie jawne autopoprawkę zgłoszoną przez 
Wójta Gminy. 

W głosowaniu jawnym radni oddali następującą liczbę głosów:  „za” 12 radnych, „przeciw” 
0 radnych, „wstrzymało się” 0 radnych.   

 
Zmiany w budżecie  oraz WPF omówiła Skarbnik Gminy Hanna Seremak. 
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Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni mają pytania do zmian w budżecie gminy 
na 2019 rok i do zmian WPF na lata 2019-2029. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 
Radni nie mieli pytań.  
Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019  

rok,  którą następnie poddał pod głosowanie jawne.   
W głosowaniu jawnym radni oddali następującą liczbę głosów:  „za” 12 radnych, „przeciw” 

0 radnych, „wstrzymało się” 0 radnych.  Uchwała Nr VIII/81/2019 stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2019-2029, która następnie poddał pod głosowanie jawne. 
 W głosowaniu jawnym radni oddali następującą liczbę głosów:  „za” 12 radnych, „przeciw” 
0 radnych, „wstrzymało się” 0 radnych.  Uchwała Nr VIII/82/2019 stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu.  
 
Ad. 14 
 Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Łaskarzew  za okres od 24 czerwca 2019 roku  
do 12 sierpnia 2019 roku przedstawił  Wójt Gminy Marian Janisiewicz (sprawozdanie stanowi 
załącznik do protokołu). 
 Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni mają pytania.  
 Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 
 Radni nie mieli pytań. 
 Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję. 
 
Ad. 15 

 Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że radni otrzymali projekt protokołu z VII sesji 
Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni mają uwagi do projektu protokołu.   
 Radni nie zgłosili  uwag do protokołu. 
 Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie jawne przyjęcie protokołu z VII Sesji 
Rady Gminy Łaskarzew. 

W głosowaniu jawnym radni oddali następującą liczbę głosów:  „za” 12 radnych, „przeciw” 
0 radnych, „wstrzymał się” 0 radnych.  
  
  Ad. 16 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Błachnio podziękował radnym i zamknął  obrady ósmej 
Sesji Rady Gminy Łaskarzew.   

                 
  Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 

Protokółowała         Przewodniczący  Rady Gminy 
 
  E. Jaworska        Jerzy Błachnio  
        


